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 Protokół nr 83/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 8 grudnia 2016r. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie posiedzenia przejęła pani 

Wicestarosta/ 

 

Posiedzenie otworzyła Wicestarosta – pani Katarzyna Trzaskalska /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek pani Wicestarosty zdjęto z porządku posiedzenia n/w punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego 

na dostawę ambulansu medycznego dla zespołu ratownictwa medycznego Szpitala 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 

 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy 

dostawy ambulansu medycznego dla zespołu ratownictwa medycznego Szpitala 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 76/2016, 

77/2016, 78/2016. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Burmistrza 

Nowego Miasta Lubawskiego w sprawie realizacji inwestycji – budowa chodnika przy 

ul. Żwirki i Wigury. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęła odpowiedź Burmistrza, stanowiąca załącznik nr 3, 

w sprawie realizacji powyższej inwestycji. Dodał, że z powyższego pisma wynika, iż w 

projekcie budżetu na 2017r. nie zostały zaplanowane środki finansowe z przeznaczeniem na 

pomoc finansową na przebudowę w/w chodnika. Ponadto Burmistrz poinformował, że jeżeli 

w trakcie roku 2017 uda się wygospodarować środki na ten cel, to Zarząd Powiatu zostanie o 

tym poinformowany. Natomiast jeżeli środki nie znajdą się w budżecie gminy miejskiej, to 

pomoc finansowa zostanie zaplanowana na 2018r. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda 

Kłosowskiego – dyrektora ZDP z/s w Kurzętniku w sprawie zakupu piaskarki. 

 

Pan Kłosowski zawnioskował o zakup piaskarki z zaoszczędzonych środków jednostki 

/planowany koszt zakupu piaskarki wyniesie 50 000 zł/. Dodał, że stara piaskarka ma ponad 

25 lat, jest bardzo zniszczona i wymaga częstych remontów.  

 

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Andrzeja 

Pieńczewskiego – Radnego wsi Skarlin oraz pana Andrzeja Godzińskiego – Sołtysa wsi 

Skarlin w sprawie remontu drogi powiatowej ze Skarlina w kierunku Nawry. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że jest to odcinek miedzy Skarlinem a Nawrą o długości       

ok. 2,5 km. Dodał, że od remontu nawierzchni minęło dziesięć lat. Przyznał, że stan 

nawierzchni  jest zły. Nadmienił, że powyższy odcinek raczej nie zakwalifikuje się do 

żadnego programu. Ponadto dodał, że we wniosku jest również poruszona kwestia dotycząca 

budowy chodnika nad stawem w miejscowości Skarlin. Wyjaśnił, że obecne utwardzenie nie 

jest chodnikiem, tylko opaską. Poinformował, że po przeciwnej stronie drogi jest chodnik w 

dobrym stanie. Ponadto stwierdził, że gdyby przy stawie został wybudowany chodnik to 

zmniejszyło by to szerokość drogi i samochody nie mogłyby się swobodnie mijać. Dodał, że 

wcześniej była propozycja, żeby rozebrać opaskę nad stawem i utwardzić ten teren ale 

niestety nie doszło do realizacji inwestycji. Zasugerował, żeby zorganizować spotkanie z 

mieszkańcami wsi Skarlin oraz z Wójtem gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie 

realizacji powyższej inwestycji. 

Pan Buliński zasugerował, żeby takie spotkanie odbyło się w miesiącu marcu, kiedy są 

organizowane spotkania wiejskie. 

Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pana Kłosowskiego i pana Bulińskiego. 

 

Wniosek pana A. Pieńczewskiego oraz pana A. Godzińskiego stanowi załącznik nr 5. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z PDB Brodnica o 

zakończeniu robót inwestycji pn. „Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi 

powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) w km 0+012 na 

przepust z rur stalowych”. 
 

Pan Kłosowski poinformował, że odbiór inwestycji odbył się 6 grudnia. Dodał, że  podczas 

realizacji zadania poważnych usterek nie było, natomiast firma wykonująca remont zapłaci 

karę za nieterminowe wykonanie inwestycji. 

Pan Buliński zapytał w jakiej wysokości firma zapłaci karę. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że 3072,80 zł brutto. 

 

Pismo z PDB stanowi załącznik nr 6. 
 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przystąpienia do projektu „Program wyrównywania różnic między regionami 

III” dofinasowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR/ 

Pani Łydzińska poinformowała, że są ograniczone możliwości ubiegania się o 

dofinansowanie. Dodała, że do gmin została wysłana informacja o możliwości przystąpienia 

do w/w projektu. 

Pan  Buliński zapytał jakie projekty mogą realizować gminy. 

Pani Łydzińska odpowiedziała, że chodzi tutaj o likwidację barier architektonicznych ale 

tylko w placówkach edukacyjnych (w przepisach konkursowych są wymienione jakie 

placówki mogą być objęte dofinansowaniem). Ponadto dodała, że o dofinansowanie na 

likwidację barier architektonicznych mogą również ubiegać urzędy przez co należy rozumieć 

obiekty, w których mieszczą się urzędy administracji samorządu powiatowego. Wyjaśniła, że 

w tej chwili nie mogą ubiegać się o dofinansowanie zakłady opieki zdrowotnej. Nadmieniła, 

że w ramach w/w programu są również środki dla osób, które utworzą spółdzielnię socjalną. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany załącznika nr 1 do Uchwały Nr 111/553/13 Zarządu Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 8 maja 2013 dotyczący zasad zatrudniania osoby do pomocy 

przy sprawowaniu opieki nad dziećmi i przy pracach gospodarskich w rodzinnym domu 

dziecka. 

Pani Łydzińska poinformowała, że sąd zwrócił się o pilne umieszczenie trójki dzieci w 

rodzinnym domu dziecka. Dodała, że przeprowadzono rozmowę z osobami prowadzącymi 

rodzinny dom dziecka, którzy zgodzili się zaopiekować rodzeństwem. Natomiast z uwagi na 

zwiększenie liczby dzieci w w/w rodzinnym domu dziecka (z 6 dzieci na 9 dzieci) istnieje 

potrzeba zwiększenia ilości godzin dla osoby zatrudnionej do pomocy przy sprawowaniu 

opieki nad dziećmi. Poprosiła o wykreślenie w załączniku do projektu uchwały w punkcie 2 

zapisu: „przy sprawowaniu opieki nad dziećmi i przy pracach gospodarskich w  rodzinnym 

domu dziecka nie może być osoba tworząca odpowiednio rodzinę zastępczą lub rodzinny dom 

dziecka”, ponieważ powyższy zapis został błędnie wpisany w załączniku do projektu 

uchwały. 

 

Wniosek pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Ewelina Kubacka – inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ i pani 

/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 

inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 7.  

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. 

Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami Fundacji 

TOGATUS PRO BONO i opiniami radcy prawnego w sprawie ofert dotyczących 

realizacji zdania publicznego powiatu nowomiejskiego w 2017r. z zakresu udzielania 

nieodpłatnej pomocy prawnej.  

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowej/ 

 

Pani Haska poinformowała, że wpłynęły dwa pisma z fundacji TOGATUS PRO BONO. 

Wyjaśniła, że w pierwszym piśmie fundacja zarzuca, iż komisja konkursowa nie dokonała 

rozpatrzenia ich oferty oraz że oferta została odrzucona. Dodała, że opinia radcy prawnego 

pana Macieja Sikorskiego jest taka, iż wymaganym załącznikiem były referencje, przy czym 

nie określono ich liczby. Poinformowała, że jeden z dokumentów fundacji TOGATUS PRO 

BONO tj. referencje nie były potwierdzone „za zgodność”. Wyjaśniła, że każdy wymagany 

załącznik miał być potwierdzony „za zgodność”. Ponadto pani Haska poinformowała, że 

fundacja wystąpiła o udostępnienie oferty, która została wybrana. Oferta została udostępniona 

fundacji TOGATUS PRO BONO. Nadmieniła, że fundacja podnosi, iż wybrana oferta nie 

spełnia wymogów formalnych tzn. że do dokumentów nie jest dołączone CV radców 

prawnych, adwokatów. W opinii radcy prawnego takie CV nie musi być dołączone do 

dokumentacji. Ponadto fundacja TOGATUS PRO BONO m.in. zakwestionowała, że wybrana 

organizacja nie jest organizacją pożytku publicznego. Pani Haska wyjaśniła, że oferent nie 

musi być organizacją pożytku publicznego, musi być organizacją pozarządową prowadzącą 

działalność pożytku publicznego.  

Pani Sekretarz poinformowała, że jeżeli chodzi o nieodpłatną pomoc prawną to zawarte są 

porozumienia z Zaborowskim Towarzystwem Naukowym, Okręgową Radą Adwokacką oraz 

z Okręgową Izbą Radców Prawnych. 

 

Pisma z Fundacji TOGATUS PRO BONO wraz z opiniami radcy prawnego stanowią 

załączniki nr 8 i 9. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Kurzętnik zadania z zakresu właściwości 

powiatu polegającego na założeniu i prowadzeniu publicznej szkoły podstawowej 

specjalnej. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że wpłynął wniosek z gminy Kurzętnik, stanowiący załącznik 

nr 10, w sprawie wyrażenia zgody na założenie i prowadzenie szkoły podstawowej specjalnej. 

Wyjaśniła, że prowadzenie tego typu szkoły jest zadaniem własnym powiatu. Dodała, że 

istnieje możliwość przekazania zadania gminie Kurzętnik po zawarciu stosownego 

porozumienia. W związku z powyższym przygotowany został projekt uchwały Rady Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 
 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/  
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani                     

B. Przeradzkiej-Martko w sprawie wynajmu sali gimnastycznej Fundacji SieChce. 
 

Pani Wicestarosta poinformowała, że zawarta została umowa z Fundacją SieChce na 

wynajem sali gimnastycznej w celu organizacji zajęć jogi. 

 

Pismo pani B. Przeradzkiej-Martko stanowi załącznik nr 11. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie Radomno (dz. nr 42/2). 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i 

Budownictwa/ 
 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie działki jest pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną. Ponadto Wydział Architektury i Budownictwa w wyniku 

analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa 

nie złożył uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie Bagno. 

 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie działki jest pod zabudowę 

usługowo-przemysłową. Ponadto Wydział Architektury i Budownictwa w wyniku analizy 

dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie złożył 

uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany w uchwale Nr 62/293/2016 Zarządu powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim w sprawie zasad postępowania obowiązujących przy scentralizowaniu 

rozliczeń podatku VAT w Powiecie Nowomiejskim i jego jednostkach budżetowych, ze 

zmianami. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w Broszurze Informacyjnej z dnia 24 listopada 2016r. 

wydanej przez Ministerstwo Finansów jednoznacznie określono, że „…centralizacji rozliczeń 

nie podlegają-inne jednostki budżetowe (w tym również państwowe), których obowiązek 
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utworzenia wynika z mocy prawa  (obsługujące m.in. organy administracji zespolonej), np. 

Powiatowy Urząd Pracy, Inspektorat Nadzoru Budowlanego, Komendy Państwowej Straży 

Pożarnej…”  

Dlatego też, kierownicy jednostek takich jak:  Komenda Powiatowa Państwowej Straży 

Pożarnej i Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego oraz  Powiatowy Urząd Pracy nie 

będą podlegały centralizacji rozliczeń w zakresie podatku VAT. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany w uchwale Nr 66/307/2016 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 21 lipca 2016r. w sprawie upoważnienia kierowników jednostek do 

zawierania umów cywilno-prawnych mających bezpośredni związek z wykonywaniem 

czynności opodatkowanych i wystawiania faktur VAT w imieniu i na rzecz powiatu 

Nowomiejskiego ze zmianami. 

Pani Skarbnik poinformowała, że na podstawie powyższej uchwały uchyla się upoważnienie 

dla pana Tomasza Rafalskiego – dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy do zawierania umów 

cywilno-prawnych mających bezpośredni związek z wykonywaniem  czynności 

opodatkowanych i wystawiania  faktur VAT w imieniu i na rzecz powiatu nowomiejskiego. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 z dnia 10 grudnia 2015r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2016 – 2034 ze zmianami. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF na 2016r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr XIV/112/2015 

z dnia 10 grudnia 2015r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 

2016 r. ze zmianami. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie na 2016r. Poinformowała, że 

najprawdopodobniej będzie jeszcze korekta do WPF i budżetu powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Nr 3/2016 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego z dnia 1 grudnia 2016r. w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 

2017 w części dotyczącej spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem 

publicznym. 
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Uchwała Nr 3/2016 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego stanowi 

załącznik nr 12. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią Komisji 

Budżetowej w sprawie projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2017r. wraz z 

Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017-2034.  

 

Opinia Komisji Budżetowej stanowi załącznik nr 13. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska Zarządu 

Powiatu w sprawie opinii i wniosków: Regionalnej Izby Obrachunkowej, Komisji 

Budżetowej Rady Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Nowomiejskiego. 

 

Zarząd przychylił się do przedstawionego projektu stanowiska, które stanowi załącznik nr 14. 

Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że 7 grudnia uczestniczyła w spotkaniu zorganizowanym 

przez Urząd Marszałkowski w Olsztynie dotyczącym internetu szerokopasmowego. Dodała, 

że tylko osiem powiatów podpisało porozumienie o zwrocie środków do Urzędu 

Marszałkowskiego, pozostałe powiaty nie podpisały porozumienia w tym również powiat 

nowomiejski. 

 

 

                                                                                                            Członek Zarządu 

                                                                                                        Katarzyna Trzaskalska 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


